
Biedrības „Mārupes uzņēmēji” 

vienotais reģ.Nr. 50008177971, juridiskā adrese: Daugavas iela 29, Mārupe, Mārupes nov., LV-2167, Latvija 

valdes sēdes protokols Nr. 2014-5-1 

 

Mārupē, 2014. gada 14. maijā, plkst: 18:00 

Sēdē piedalās: 

Biedrības valdes locekļi: 
N.Čiževskis (Bizpro), K. Bodnieks (Prolux), S. Āķe (AA Energy Windows), A. Aniņš 
(Nika) 

Biedrības biedri: J. Stašāns (airPrint), P. Niedre (Metālastudija), J. Baibakovs 

Viesi: I.Ignatenko (Rev.eko) 

 

Sēdi vada:  

Sēdi protokolē:  

Valdes sēdes dienas kārtība: 

1. Kvoruma noteikšana, sēdes vadītāja un protokolētāja iecelšana 

Valdes sēdei ir kvorums, piedalās 4 no pieciem valdes locekļiem. 

Nolēma vienbalsīgi: N. Čiževskis 

Par sēdes vadītāju tiek ievēlēts N. Čiževskis, bet par sēdes protokolētāju – E. Grāve. 

(PAR 4 PRET: 0, ATTURĀS: 0) 

2. Izskatāmie jautājumi: 

Jautājums: Iepazīšanās ar potenciālo biedru SIA „Rev.eko” Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: N. Čiževskis iepazīstina ar uzņēmuma SIA „Rev.eko” direktori Ilonu Ignatenko. Šobrīd saņemts 
iesniegums par iestāšanos biedrībā, rēķins par dalības maksu vēl nav apmaksāts. I. Ignatenko iepazīstina ar 
uzņēmuma darbības sfērām -apzaļumošana, teritoriju sakopšana, māju uzkopšana –gan privātmājām, gan 
uzņēmumiem. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Uzņemt biedrībā, kad būs samaksāts dalības maksas rēķins. I. Ignatenko 26.05.2014. 

 

 

Jautājums: Komandas saliedēšanas pasākums Teambuilding Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: Šobrīd ir apkopoti 4 iespējamie varianti. Divi no apkopotajiem tiek atzīti kā piemērotākie - MV 
Consulting un „Gravitāte” teambuilding programmas. Pasākuma mērķis ir saliedēt komandu, lai valde 
veiksmīgāk strādātos. Norises laiks 6. jūnijs plkst.15.00. Ierosinājumi par norises vietu –sazināties ar biedrības 
dalībnieku Māri Bierni, kura īpašumā ir piemērots atpūtas nams, sazināties ar viesu namaiem „Zirgzandales” un 
„Mārtiņmuiža”. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Jāapziņo lektori, norises vietas un jāizsūta biedriem informācija. 
 

S. Āķe 
E. Grāve 

19.05.2014. 

 

 

 

 

 



Jautājums: Uzņēmēju Vēstis Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: Ir iznācis pirmais numurs, no 14. maija notiek izplatīšana. Ir noslēgts līgums uz gadu ar izplatīšanas 
nodrošinātājiem. Tiek izdiskutēts par nākamo izdevumu satura un sagatavošanas organizācijas uzlabojumiem – 
jāizgatavo reklāmas izvietojuma grafiskā shēma, kur norādītas maketu atrašanās vietas un cenas; jāiekļauj 
iespēja izvietot reklāmrakstu (pasūtītāju nodrošinot ar iespēju saņemt satura sastādīšanas pakalpojumus), 
noteikt striktus termiņus biedrības dalībnieku pieteikumiem izvietot reklāmas un pēc šī termiņa dot iespēju 
uzņēmumiem no malas izvietot reklāmas; izstrādāt rubrikas par dažādām tēmām, iekļaujot biedrības dalībnieku 
kā nozares ekspertu viedokli; samazināt burtu lielumu nākamajā izdevumā; diferencēt cenas pirmajā un 
aizmugurējā lapas pusē, nosakot pirmajā pusē augstākas cenas. J. Baibakovs ierosina rezervēt 1 vai 2 laukumus 
uzņēmumiem, kas nav biedrības dalībnieki. Tiek nolemts pagaidām atstāt esošo sistēmu – 5 dienas, lai reklāmas 
pieteikumus iesniegtu biedrības dalībnieki, pēc šī termiņa ir iespēja atlikušajās vietās reklāmu izvietot 
uzņēmumiem, kas nav biedrības dalībnieki. Nodrošināt rēķinu apmaksu pirms izdevuma nosūtīšanas uz druku.  

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Izstrādāt izdevuma grafisko shēmu un laukumu izvietojumu un izcenojumu. 
Izsūtīt biedriem aicinājumu pieteikt reklāmas un darba sludinājumus. 
Sākt nākamā izdevuma sagatavošanu. 

E. Grāve 21.05.2014. 

 

Jautājums: Mājaslapas modernizācija Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: Ir izstrādāts priekšlikums mājaslapas dizainam un informācijas izkārtojumam. Mājaslapas uzlabošanas 
izmaksas ir 400 eiro, kuru iespējams sadalīt vairākos maksājumos. Dizaina un informācijas izkātojuma 
priekšlikums tiek atzīts par veiksmīgu un mūsdienīgu 

Lēmums: (PAR: 4, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Turpināt darbu pie mājaslapas izstrādes S. Savickis 28.05.2014. 

Atkārtoti informēt biedrus par nepieciešamību iesūtīt bildes E. Grāve 20.05.2014. 

 

Jautājums: LTRK/LDDK sporta spēles Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: S. Savickis ir aptaujājis sporta apģērbu izgatavotāju uzņēmumus. Nolemts izgatavot balti zaļais formas 
ar izšūtiem biedrības logo. Šobrīd jāapkopo informācija par dalībnieku skaitu un jāpasūta formas. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Apzināt dalībniekus, pasūtīt formas. 
S. Savickis 
E. Grāve 

22.05.2014. 

Noskaidrot vai biedrība uz sporta spēlēm varēs dabūt Mārupes novada 
karogu. 

P. Pikše 28.05.2014. 

 

Jautājums: Atskats uz RUB pasākumu 1. maijā Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: 1. Maijā atpūtas kompleksā „Leiputrija” notika Rīgas Uzņēmēju biedrības organizētais pasākums. No 
biedrības „Mārupes uzņēmēji” pasākumā piedalījās P. Niedre un I. Bambīte ar ģimenēm.  

 

Jautājums: Publisko lekciju organizēšana Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: Iepriekšējā valdes sēdē tika nolemts organizēt publiskās lekcijas novada iedzīvotājiem par dažādām ar 
finansēm saistītām tēmām. Auditorija - Mārupes novada iedzīvotāji. Satura nodrošinātājs, partneris Swedbank. 
S.Savickis mēģinās nodefinēt mērķauditoriju, turpināsim sarunas ar Swedbank, projektu plānots realizēt rudenī. 
S. Āķe ierosina, ka varētu pirmo lekciju organizēt Uzņēmēju dienas ietvaros, priekšlikums tiek atbalstīts. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Izstrādāt koncepciju un ziņot par rezultātiem. S. Savickis 28.05.2014. 

 

 

 



Jautājums: Biedrības metāla stenda statuss Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: Iepriekšējā valdes sēdē tika nolemts, ka esošais biedrības stends jāpārveido, lai tas būtu vieglāk 
transportējams. P. Niedre ziņo, ka vienkāršāk būs uztaisīt jaunu stendu nekā pārveidot veco, tāpat esošais 
baneris ir vizuāli un saturiski novecojis. Jaunais stends būs nepieciešams 14. jūnija LTRK/LDDK sporta spēlēs. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Izstrādāt skici un uzsākt jauna stenda izgatavošanu. P. Niedre 28.05.2014. 

Izgatavot jaunu baneri, kuru stiprināt metāla stendā. E. Grāve 28.05.2014. 

 

 

Jautājums: Skolēnu mācību uzņēmumu konkursa apbalvošana Ziņotājs: N. Čiževskis 

Diskusija: 22.maijā plkst. 15.00 Mārupes vidusskolā notiks uzņēmumu izvērtēšana un apbalvošana. Žūrijā šobrīd 
pieteikušies I. Grebska-Lonnberga (Beweship) un S. Savickis (Sensum). Valdes sēdē dalību žūrijā piesaka S. Āķe, 
A. Aniņš un P. Niedre. Tiek nolemts pirmās vietas ieguvējiem dāvināt 300 eiro, kas būs noformēti kā A3 plakāts. 
Otrās un trešās vietas ieguvējiem pēc pasākuma tiks nodotas biedrības izdotas rekomendācijas vēstules. 
K. Bodnieks ierosina 3 vērtēšanas kritērijus: 1. Pārdomātākā un dzīvotspējīgākā biznesa ideja; 2. Visātrāk 
ieviešamā (realizējamā) un praksē pārbaudāmā biznesa ideja; 3. Vislabāk izvērtētā biznesa ideja (atskats uz 
paveikto un uzņēmuma analīze neatkarīgi no biznesa veiksmes - kas tika izdarīts pareizi un kādas kļūdas tika 
pieļautas) 

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Organizēt apbalvošanas pasākumu, sagatavot balvas. E. Grāve 21.05.2014. 

 

Jautājums: Biedrības vēstījums jaunajiem biedriem Ziņotājs: J. Baibakovs 

Diskusija: J. Baibakovs izsaka viedokli, ka jaunam biedram pievienojoties biedrībai trūkst informācijas par 
biedrības darbību, tai skaitā pienākumiem un tiesībām. Ja būtu izstrādāts vēstījums jaunajiem biedriem par 
norisēm biedrībā un iespējām, kādas biedrība var sniegt biedram, tas atvieglot jauno biedru iejušanos un 
izpratni par biedrības darbību. Tāpat vajadzētu izstrādāt pienākumu aprakstu, kas jāievēro biedrības 
dalībniekam esot biedrības sastāvā, lai celtu biedrības prestižu un spodrinātu tēlu. 
J. Baibakovs ierosina arī izstrādāt kārtību kā biedrs var iesniegt savus jautājumus, lai tie tiktu iekļauti valde 
sēdes darba kārtībā. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET:0), ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Sazinoties ar biedrības dalībniekiem izstrādāt vēstījumu jaunajiem biedriem 
un pienākumu aprakstu biedrības dalībniekiem. 

J. Baibakovs 28.05.2014. 

Izstrādāt priekšlikumu biedrības iekšējās kārtības noteikumu papildināšanai, 
lai biedri varētu vienkāršāk iesniegt priekšlikumus valdes sēdes darba 
kārtībai. 

J. Baibakovs 28.05.2014. 

 

 

Valdes sēdi beidz plkst: 21.04 

Sēdi vadīja:   Normunds Čiževskis 

Sēdi protokolēja:   Elīna Grāve 


